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Acta de la Sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament celebrada el dia 7 de
juny de 2016

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR DE 31 DE MAIG DE 2016

El ple de l’Ajuntament aprova per unanimitat l’acta d’esta sessió que figura en l’expedient de
la convocatòria.

2. PETICIÓ DE LA SRA MARGARITA MORENO PENELLA INSTANT LA CORRECCIÓ D’ERRORS
REFERITS A LA DESCRIPCIÓ DE LA RESTA DE LA FINCA REGISTRAL NÚM. 1539, AFECTADA
PARCIALMENT PER PROCEDIMENT EXPROPIATORI DE TERRENYS DESTINATS A CASA DE LA
MÚSICA, ACTUALMENT AUDITORI MUNICIPAL SALVADOR SEGUÍ

Per Secretaria es dóna lectura al dictamen de la Comissió d’Urbanisme que conté un
pronunciament favorable a la rectificació d’errors en els termes que es reflectixen en la
proposta de la Ponència d’Urbanisme.

[…/…]

Pels antecedents indicats, i de conformitat amb el dictamen emés per la Comissió Informativa
d’Urbanisme, el ple de la Corporació, per unanimitat, adopta el següent acord:

Primer. Practicar correcció d’errors en l’acord plenari d’este Ajuntament, adoptat el dia nou
de juny de dos mil cinc, pel qual es procedix a l’aprovació de conveni expropiatori per a
adquisició de terrenys destinats a la construcció de la Casa de la Música ,actualment Auditori
Municipal Salvador Seguí, apreciats en la descripció i cabuda dels terrenys afectats i descrits
per la dita expropiació, propietat de la Sra Margarita Moreno Penella, referenciats com a
Finca Registral Núm. 1.539, inscrita en el Registre de la Propietat de Torrent-dos en el Foli
153, del Llibre 12 de Massanassa, en els termes continguts en l’informe emés per l’Arquitecte
municipal i descrit en l’exposició d’antecedents.

Segon. Rectificar l’inventari municipal de béns en el sentit d’adequar les cessions i
expropiació operades sobre la finca registral 1.539, en els termes continguts en l’informe
emés per l’Arquitecte municipal D. Jorge Fernández en data 28 d’abril.

Tercer. Requerir a la Sra. Margarita Moreno Penella per a comparega en l’oficines municipals
a fi de formalitzar l’acta d’esmena d’errors referits a la descripció, cabuda i afectació de
terrenys pertanyents a la finca registral 1.539, en els termes anteriorment indicats, amb la
finalitat d’instar davant del Registre de la Propietat de Torrent Dos la constància registral de
la parcel·la de referència cadastral 4158203YJ2645N0001LA.

Quart. Facultar a l’Alcaldia amb quants poders resulten necessaris per a l’execució d’este
acord.

3. INFORME DE LA INTERVENCIÓ REFERIT AL COMPLIMENT DE LA LLEI DE MOROSITAT I DEL
PERÍODE MITJÀ DE PAGAMENT

El Ple de la Corporació queda assabentat de l’Informe de la Intervenció referit al compliment
de la Llei de Morositat i del període mitjà de pagament, en el que es reflectix la inexistència
d’operacions de pagament realitzades fora dels períodes de pagament establits per la
legislació aplicable.
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4. INFORME DE LA INTERVENCIÓ REFERIT A L’AUDITORIA DEL REGISTRE DE FACTURES
ELECTRÒNIQUES

El Ple del Corporació queda assabentat de l’Informe de la Intervenció de data 25 d’abril pel
qual es dictamina favorablement el funcionament del registre d’entrada de factures a través
del FACE.

5. INTEGRACIÓ DELS MUNICIPIS DE MANISES I ALMUSSAFES EN EL CONSORCI ESPORTS-
HORTA

Vista la petició de la Secretària del Consorci Esports-Horta, interessant el pronunciament
d’eixe Ajuntament en relació al projecte d’integració en esta entitat del municipi de Manises
i Almussafes.

Atenent al dictamen favorable de la Comissió informativa de Servicis al Ciutadà, el Ple de
l’Ajuntament de Massanassa, per unanimitat, adopta l’acord següent:

Aprovar la integració dels municipis de Manises i Almussafes en el Consorci Esports-Horta.

6. ADHESIÓ A l’ACORD DE MODIFICACIÓ PUNTUAL CONVENI MARC GENERALITAT-
ECOEMBES.

Pel Secretari es dóna lectura al dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme del dia 23
de maig que conté un pronunciament favorable a l’acceptació de la pròrroga de les
condicions previstes en la clàusula 3 del Conveni Marc vigent entre la Generalitat Valenciana i
Ecoembes (Recollida porta a porta d’envasos de cartó generats en el comerç urbà del annex II
Condicions econòmiques quant al material arreplegat per a l’any 2015)

Tot seguit es promou un breu debat en què es realitzen les intervencions següents:

[…/…]

Conclòs el debat el Ple de l’Ajuntament per majoria absoluta (12 vots a favor i una abstenció
del Grup Compromís) adopta l’acord següent:

Acceptar la pròrroga de les condicions previstes en la clàusula 3 del Conveni Marc vigent
entre la Generalitat Valenciana i Ecoembes (Recollida porta a porta d’envasos de cartó
generats en el comerç urbà del annex II Condicions econòmiques quant al material arreplegat
per a l’any 2015), quedant de la manera següent per a l’any 2016:

Any 2016: Condicions de l’any 2015 o el que preveu el conveni de col·laboració per a l’any
2016, de resultar una quantitat més elevada.

7. CONTROL D’ÒRGANS DE GOVERN:

7.1. DACIÓ DE COMPTES DE LES RESOLUCIONS 549/2016 A 586/2016

Es dóna compte de les resolucions indicades, la còpia íntegra de les quals figura en
l’expedient.

7.2 MOCIONS GRUPS

Intervé el portaveu del Grup Compromís per a assenyalar que considera que en la inclusió en
l’ordre del dia de les mocions ha de seguir-se el criteri preferencial de sotmetre les mateixes
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al previ dictamen de la Comissió quan requerisquen l’emissió d’informes preceptius o originen
una despesa per a la Corporació.

El Portaveu del Grup Esquerra Unida mostra la seua disconformitat amb el retard que es
produïx en la inclusió de les mocions en l’ordre del dia de les sessions plenàries i amb la
possibilitat que atorgue a les mateixes el caràcter de mer prec o les condicione al seu debat
previ en Comissió i per això reitera la petició que s’emeta pel Secretari informe sobre el
règim jurídic aplicable.

Concloses estes intervencions se sotmeten a debat i votació, les següents mocions.

7.2.1 MOCIONS GRUP ESQUERRA UNIDA

7.2.1 .1 MOCIÓ ESQUERRA UNIDA REGISTRE D’ENTRADA NÚM. 3439 la part dispositiva del qual
conté la petició d’acord: “Que s’addicione el bany per a persones amb discapacitat que
existix en l’edifici municipal del carrer Gregori Maians”.

Després de l’exposició dels motius pel Ponent, pren la paraula el Portaveu del Grup
Ciudadanos per a indicar que votaran a favor del mateix com ho van fer en ocasió de l’acord
de modificació de crèdits que permet dotar de partida pressupostària d’execució d’estes
obres.

[…/…]

Concloses les intervencions el Ple de l’Ajuntament per unanimitat acorda aprovar la moció
presentada.

7.2.1.2 MOCIÓ ESQUERRA UNITAT. REGISTRE D’ENTRADA NÚM. 3441 la part dispositiva del
qual conté la petició d’acord: “Solucionar entollada als carrers Joanot Martorell amb Sant
Miquel.”

El Portaveu del Grup Esquerra Unida realitza una breu exposició dels motius que justifiquen la
seua presentació i manifesta la voluntat de retirar-la donada la possibilitat manifestada pels
Servicis Tècnics d’Urbanisme que a través de la neteja d’embornals se solucione el problema
sense necessitat de realitzar obres.

7.2.1.3 MOCIÓ ESQUERRA UNIDA. REGISTRE D’ENTRADA NÚM. 3442 la part dispositiva del
qual conté la petició d’acord que s’escometa la “Construcció de manera imminent els dos
parcs per a gossos compromesos en la legislatura anterior pel govern municipal del PP tal
com es va acordar amb EU, que es construïsca un en la zona del Divendres i l’altre en la zona
del parquing municipal junt amb el Forsañ.”

El Portaveu del Grup Esquerra Unida realitza una breu exposició dels motius que justifiquen la
seua presentació.

[…/…]

Finalitzats els debats, el Ple per majoria absoluta (nou vots a favor i quatre abstencions dels
Grups Socialista i Compromís) aprova la moció presentada.

7.2.1.4 MOCIÓ ESQUERRA UNIDA. REGISTRE D’ENTRADA NÚM. 3434. Sistema de seguretat
del pas subterrani

El Portaveu del Grup Esquerra Unida realitza una breu exposició dels motius que justifiquen la
seua presentació, incidint en el fet de que a suggeriment dels servicis tècnics d’Urbanisme
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s’evitaria la realització d’instal·lacions de tipus electrònic pels costos de manteniment que es
deriven d’este tipus d’instal·lacions.

L’Alcaldia expressa la voluntat del seu grup de recolzar la moció.

[…/…]

Conclosos els debats, el ple, per majoria absoluta (Deu vots a favor, Grups Popular, Sí se
puede, Esquerra unida, Compromís i Ciudadanos i tres abstencions del Grup Socialista) adopta
l’acord següent:

Instal·lar un sistema de seguretat, basat en la detecció prèvia de l’altura dels vehicles i un
senyal lluminós d’aturada al superar l’altura indicada, este sistema de detecció estarà ubicat
uns 30 metres abans del pas subterrani, en ambdós sentits (en els termes indicats pels
Servicis Tècnics d’Urbanisme).

7.2.1.5 MOCIÓ ESQUERRA UNIDA. REGISTRE D’ENTRADA NÚM. 5437. Zona recreativa en el
poliesportiu amb paellers

El Portaveu del Grup Esquerra Unida realitza una breu exposició dels motius que justifiquen la
seua presentació.

[…/…]

Conclosos els debats el Ple per majoria absoluta (dotze membres a favor i una abstenció del
Grup Compromís, adopta l’acord següent:

A) Que es tanque un espai suficient del poliesportiu que en estos moments no s’està utilitzant
per a cap activitat, per a construir 4 o 5 paellers de quatre places cada un i per a la
instal·lació de 25 o 30 taules, amb capacitat per a 10 persones per taula, una instal·lació
d’aigua, piles i arbres que donen ombra.

B) Els paellers seran utilitzats, preferentment per les persones de Massanassa, prèvia reserva
dels mateixos en els locals municipals i document que acredite eixa reserva a l’hora
d’utilitzar-los, es concedirà una sola plaça del paeller per grup, excepte situacions especials
que s’estudiaran, també s’adjudicaran com a màxim dos taules per paella, igualment llevat
d’excepcions.

C) Es crearan unes normes de reserva, i d’utilització i inclús si així es decidix d’una xicoteta
fiança o pagament per la seua utilització.

7.2.1.6 MOCIÓ ESQUERRA UNIDA. REGISTRE D’ENTRADA NÚM. 1509 Parc de gimnàstica
estàtica

El Portaveu del Grup Esquerra Unida realitza una breu exposició dels motius que justifiquen la
seua presentació en la necessitat de complementar les instal·lacions ja existents donada la
demanda social actual.

[…/…]

Conclosos els debats el Ple per majoria absoluta (deu membres a favor i tres abstencions del
Grup Socialista, adopta l’acord següent:

A) Que es cree un parc de gimnàstica estàtica per a persones majors junt amb l’Edifici
Sociocultural on es troba la llar del pensionista.
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B) La ubicació que proposem és en el carrer de vianants, junt a la Plaça del País Valencià i
pegat a la paret de l’Edifici Sociocultural.

7.2.2 MOCIÓNS DEL GRUP COMPROMÍS

7.2.2.1 MOCIÓ GRUP COMPROMÍS. REGISTRE D’ENTRADA NÚM. 2211 Millora dels servicis de
pediatria

El Portaveu del Grup Compromís realitza una breu exposició dels motius que justifiquen la
seua presentació i que es concreten en la necessitat de reorganitzar estos servicis de
pediatria, de manera que els servicis d’urgència siguen prestats per metges especialistes,
millorant amb això l’atenció mèdica i evitant amb això desplaçaments a centres hospitalaris
que puguen resultar inadequats.

La Portaveu de Grup Socialista i la resta de les formacions polítiques es mostren partidaris de
l’aprovació de la moció, per entendre que la mateixa permet una millora en el sistema
sanitari.

Conclòs els debats, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat acorda aprovar la moció
presentada la part dispositiva de la qual establix el següent:

1r. Instar a la Conselleria de Sanitat a cobrir els dissabtes del Centre de Salut de Massanassa
amb personal de pediatria degudament proposat.

2n. Instar a la Conselleria a què organitze un torn de pediatria a Catarroja, en el servici
d’urgències, bressolat el de Massanassa estiga tancat, ja que depenem de Catarroja en estos
casos.

3r. Que el Sr. Alcalde, com a Cap Local de Sanitat, faça les gestions necessàries per a portar a
terme estes accions, per a millorar la prevenció, la salut i la seguretat dels xiquets i xiquetes
i la gent del poble de Massanassa.

7.2.2.2 MOCIÓ COMPROMÍS. REGISTRE DE ENTRADA NÚM. 2210 per la qual s’interessa
l’adopció de l’acord d’Adhesió a la declaració perquè les Falles siguen designades Patrimoni
Immaterial de la Humanitat.

Pel Portaveu del Grup Compromís es dóna lectura integra a esta Moció i es realitza una breu
exposició dels motius que justifiquen la seua presentació.

Tot seguit es promou un breu debat en què la totalitat dels Grups polítics que integren la
Corporació compartixen plenament el contingut d’esta Moció.

Concloses les Intervencions, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, adopta l’acord següent:

1º. Expressar la voluntat de l’Ajuntament de Massanassa d’adherir-se a la declaració perquè
les Falles siguen designades Patrimoni Immaterial de la Humanitat.

2º. La Corporació Municipal, en nom del poble de Massanassa, felicita a D. Antoni Ariño
Vicerector de la Universitat de València, a D. Carles Cano escriptor i a Salvador Armengol,
pirotècnic; tres massanassers que en un any tan especial han participat de forma significativa
en actes que ens omplin d’orgull com a veïns i amants de les Falles i la seua cultura i tradició.

3º. Que faculte al Sr. Alcalde, perquè en nom de tots, faça el que correspon en els tres casos,
una felicitació, que en el cas dels tres veïns, seria com el reconeixement al seu paper
protagonista tan destacat en les passades Falles 2016.
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I no havent-hi més assumptes que tractar, s’alça la sessió, sent les vint-i-dos hores i trenta
minuts, de la qual cosa com a Secretari done fe.


